

## LKO-bestyrelsesmøde 21. marts kl. 19.00

afbud fra Dorthe og Anna

### Referat

1. Dagsorden og evt. opfølgning på referat fra LKO- møde 15. februar v/Thomas
2. Økonomi v/ Elsebeth  
**Der er 16.101 kr. på kontoen**
3. Opsamling vedrørende bosætningsambassadører og kommende tilflytterarrangement. Vi har aftalt følgende:
  - a. Jungshoved har meldt tilbage, at de gerne vil være med til kursus for bosætningsambassadører  
**Helle undersøger hvornår der er kurser og hvor længe det varer.**
  - b. Forberedelse af tilflytterarrangement 3. maj 16-17 v/ Anne og Dorthe  
**Thomas laver invitationer**
  - c. VK tilflytterarrangement 13/4. VK er tilskrevet med forslag om, at borgmesteren omtaler lokalfora i sin velkomsttale og at der ophænges en plakat om lokalfora med kontaktadresser samt at en lokalforumrepræsentant fortæller lidt om lokalfora. Svaret er, at Lokalfora tidligere ikke har vist den store interesse, men godt at vi bliver repræsenteret og der vil være et bord til det. Vi skal huske brochurer  
Helle deltager. Andre?  
**Thomas laver folder og printer 20 eksemplarer. Vedlægges invitationen. Helle og Flemming deltager.**
  - d. Fremover er det bestyrelsen, der er de egentlige ambassadører. Andre borgere kan inviteres til opgaver og bliver inviteret til tilflytterarrangement (hvem og hvordan?)  
**Annette vil gerne være ambassadør.**
4. Generalforsamling 18. april. Er der aftale om dirigent og om det praktiske?  
**Jævnfør referat fra sidste møde. Indkaldelse på mail og facebook + mail til Lena Milo/Pernille Bertram (Thomas). Vi mødes 18.15.**
5. Udkast til formandsberetningen til kommentering v/ Helle (vedhæftet)  
**Beretningen blev drøftet og enkelte ændringer foreslået.**
6. Netværket for lokalfora planlægger et fælles dialogmøde 23/5. Det skal afholdes i Den Gule Stald. Stege Lokalforum sørger for kontakten med politikere og lign. LKO sørger for lokale og drikkevarer Krista (Stege Lokalforum) er kontaktet med besked om, at vi i LKO ikke mener, at der skal være en 'runde'. Men det er vist måske for sent med den ændring.  
**Ingen bemærkninger**
7. Vi har besluttet at sætte os på dialogmøde 19. november. Vi skal indsende et skema – vedhæftet  
**Vi diskuterer indhold på næste møde. Helle laver oplæg.**
8. Forslag om reparationscafé (udsat fra seneste møde) v/ Annette.  
**Vi inviterer til møde for at undersøge interessen. Helle laver indkaldelse.**
9. Nyt fra det politiske (info fra hver af os, der følger et stående udvalg)  
**I følge Nick Lundfort, Sekretariatschef i Teknik og Klima, bliver overdragelsen af alle tre bygninger på havnemolen overdraget til kommunen i april måned. Herefter foretages besigtigelse og vurdering af bygningerne stand og anvendelsesmuligheder. Kontakt til lokalforum mfl. i maj måned**

10. Orientering om havneudvalgsmøde 21/2

**Havneudvalget er udvidet med Fiskerbyen og Butikshuset. Referater fra havneudvalget sendes fremover til LKO's bestyrelse.**

11. Korte orienteringspunkter

- a. Oprydning på stranden og strandstien v/? Vej og Park-chefen er tilskrevet om det, men har ikke svaret
- b. Udhængsskabet ved købmanden  
**Der er fundet en god løsning ved trappen**

12. Næste møde

**Generalforsamlingen den 18. april kl 19**

13. Evt.